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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mikael Damberg (S)

2020/21:920 Vapenstölder i Regeringskansliet

Vid inte mindre än tre tillfällen stals vapen från Regeringskansliet förra året, 
enligt Aftonbladet. Det ska röra sig om sammanlagt sju Glockpistoler. De ska 
vara kraftiga nog för Regeringskansliets skyddsvakter att använda sig av för att 
kunna avstyra exempelvis terrorhot eller andra attentat. 

Nu har ett av vapnen äntligen hittats – hos en 15-årig pojke. Detta är en 
ögonblicksbild av mycket av det som är fel i svensk kriminalpolitik. 
Regeringen kan inte ens kontrollera de vapen som finns inne på 
Regeringskansliet, utan i stället hamnar de i händerna på barn som är på 
rymmen från HVB-hem och tänker begå beställningsmord.

Det finns nu såvitt känt sex pistoler från Regeringskansliet som fortfarande inte 
är återfunna. Det är ett underbetyg åt regeringens kapacitet att bekämpa brott.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Mikael Damberg:

 

Vilka åtgärder har statsrådet och regeringen vidtagit för att säkerställa att inga 
ytterligare stölder ska inträffa?

………………………………………

Mikael Oscarsson (KD)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-12-09
Besvaras senast
2020-12-16 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


